
               
 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
                  GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/20-01/1 
URBROJ: 2170-01-09-10-20-14 
Rijeka, 29.10..2020. 
 
 
 

 
ZAPISNIK S 

20. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA BRAJDA-DOLAC 
dana  29. listopada 2020. godine u 18.00 sati u prostorijama Mjesnog odbora, Pomerio 26 

 
 

Prisutni: Igor Sušić, Gordana Šopić, Iva Sušić, Helena Pehovac Baričević Robert Baus (tajnik MO) 
Odsutni: Toni Gjugja 
 
Nakon što je utvrđen kvorum potreban za donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka, predsjednik VMO 
predložio je sljedeći  
 

DNEVNI RED 
 

1. Očitovanje VMO na projekt uređenja površine u Erazma Barčića  
2. Očitovanje VMO na projekt uređenja parka za pse Pomerio-Ive Marinkovića 
3. Informacija o radu MO, prijemu stranaka i realizaciji programskih aktivnosti VMO prema 

naputcima, preporukama i odlukama Nacionalnog stožera civilne zaštite vezanih uz 
epidemiju bolesti Covid 19, donošenje mišljenja i zaključaka VMO, rebalans F.plana 

4. Razno  
 
koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
AD 1) 
Tajnik MO upoznao je Vijeće s prijedlogom uređenja zelene površine u ulici Erazma Barčića sjeverno od k.br 
15, a koji se financira iz sredstava komunalnih prioriteta MO-a. Uz projektanta, u projekt je bio uključen 
Konzervatorski odjel i gradski Odjel za urbanizam, a iz sredstava EPK postavljaju se 2 paviljona i vaze sa 
cvijećem. 
Vijeće MO složilo se s projektom uz napomenu kako bi do njegovog okončanja, tj. do fizičke realizacije 
valjalo u što kraćem roku postaviti odgovarajuće fizičke prepreke za sprječavanje parkiranja većih osobnih 
automobila („terenaca“) na tu površinu, a što je redovno slučaj. 
 
 
AD 2) 
Nastavno na prethodnu točku Vijeće se načelno složilo s projektom uređenja parka za pse, uz primjedbu 
kako bi veći dio površina koje se planiraju popuniti šljunkom („rizlom“) trebalo zatraviti. 
 
 
AD 3) 
 
 
Tajnik MO upoznao je Vijeće da su počevši od 16. rujna 2020. prestale važiti ranije upute te se održavanje 
redovnih sjednica vijeća mjesnih odbora i privremeno ili povremeno korištenje poslovnog prostora u 
objektima mjesne samouprave, svim postojećim (dosadašnjim) korisnicima na način i pod uvjetima 
određenim Odlukom odnosno sukladno Zaključku gradonačelnika dnevno je dopušteno održavanje samo 
jedne (1) sjednice, sastanka ili aktivnosti u vremenu od 17 do 22 sata, dok su za ostale aktivnosti, naročito 
one programske, i dalje na snazi većina od ranijih ograničenja. 
Sukladno navedenom, VMO je donijelo zaključak kako je očigledno da ne postoje pretpostavke za 
organizaciju programa obilježavanja Dana MO, kao niti dočeka Djeda Božićnjaka te se od njih definitivno 
odustaje. 



  

U skladu s tim zaključkom ovlašćuje se tajnik MO da pripremi drugi Rebalans Financijskog plana MO Brajda-
Dolac za 2020. godinu 
 
AD 4) 
 
kako pod točkom razno nije bilo dodatnih zaključaka za verifikaciju, sjednica je zaključena u 19:00 sati 

 
 
 

 
Zapisničar 

 
Predsjednik VMO 

Robert Baus                                                                                                   Igor Sušić  
 

 


